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NB: Mødet foregår fysisk med 

coronapas, afspritning og afstand.  

 

Dagsorden:  

19.00-19.30:  

Sommerfrokost (portionsanrettet!) 

 

19.30-21.00:  

1) Nyt fra elevrådet  

 

 

2) Meddelelser 

- Spørgsmål til udsendte meddelelser 

- Kort nyt fra medarbejderrepr. og 

forældrevalgte  

 

 

 

 

 

 

3) Kommende skoleår – orientering og 

drøftelse: 

a) Status på fagfordeling, skemalægning 

samt tanker om skoleorganisering fra 

august. 

 

b) A 20 for lærerne – kort orientering 

 

c) Coronastatus samt tanker om set-up for 

kommende skoleår 

 

 

 

 

 

 

 

d) Status på puljeprojektet 

 

 

 

 

e) Skolemad og bod 

 

 

 

 

Afbud: Frederikke og Alberte (elevrepr.), 

 

 

 

 

 

1) 

Der er penge, ca. 2000,- til elevrådet fra UVM til at lave nogle 

trivselsaktiviteter for eleverne. 

 

2) 

Lejrskolerne i år er blevet aflyst, det betyder, at der skal afvikles 3 

lejrskoler (3 årgange) næste skoleår. 

Kort orientering om Vision 2020. Herunder bl.a. om møder med 

politikere. 

Disse møder kan vise sig at få betydning for økonomitildeling, 

projektering og gennemførelse af projektet og skolens masterplaner. 

 

Nyt punkt: Det forestående møde mellem skolebestyrelserne (Julie) og 

politikerne. Julie har 2 møder, der overlapper, så spørgsmålet var, om der 

var en anden, der kunne tage mødet. Det blev dog afgjort, at Julie 

fastholder sin deltagelse! 

 

3) 

a) 

Fagfordelingen er afsluttet, og skemalæggerne er gået i gang med at lave 

klassernes (og lærerne / pædagogernes) skema. 

 

b) 

Claus og Erik orienterede. 

 

c) 

Vi forventer / håber, at vi kan starte skoleåret op på normal vis. 

 

Der er lavet en ny nationalpolitisk beslutning vedr. en forandring af 

skolereformen, (elevplaner, kvalitetsrapport, længere skoledage osv.) 

som dog først skal besluttes i oktober. ”Projektet” hedder ”Sammen om 

folkeskolen”. 

Vi er gået i gang med at evaluere og drøfte, hvilke erfaringer fra Corona-

tiden, vi kan bringe med videre. 

Stor seriøsitet omkring testningen både blandt elever og voksne. 

 

d) 

Projektet er baseret på matematik og dansk i 6. og 8. årgang, men vi vil 

også have, at de øvrige dansk- og matematikfaglærere deltager på 

sidelinjen, og evt. laver små sideløbende forsøg. 

Fokus på, hvem der er involverede på elevsiden, vil være særlige 

forudsætninger og motivation. 

 

e) 

Skoleboden og skolemadsordningen forventer vi genopstår efter 

sommerferien. 
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f) Elevtrivsel / trivselsindsatser for 

personalet 

 

 

 

 

 

 

4) Evaluering af bestyrelsesåret med 

reference til årshjulet (hvad nåede vi / 

nåede vi ikke?)  Hvad vil vi gerne nå 

næste år / prioritere i efteråret? 

 

5) Evt. Første møde i kommende skoleår er 

nødt til at være: Torsdag den 26.08 (af 

hensyn til høringssvar på kommunalt 

budget) 
----------------------------------------------------- 

 

f) 

Der er kommet ekstra midler til fokus på trivsel og faglighed for alle 

elever. Det betyder, at der bliver sat forskellige små tiltag / trivselstiltag i 

gang i klasserne her inden sommerferien. 

Vi har også fokus på personalets trivsel fremadrettet. Her er der også 

udløst nogle midler fra national side. 

 

Broen: Der er også givet penge til aftenklubben, disse kan dog forlænges 

indtil jul. 

 

4) Udskudt til efter sommerferien. 

 

 

 

 

 

Første møde: Torsdag den 26.08. (Der er budgetfremlæggelse d. 25.08) 

 

Der laves en plan for arbejdet i bestyrelsen med bl.a. mødedatoer og 

indhold. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


